CONCURRENT WORKSHOP II - INVESTMENT OPPORTUNITIES IN RUSSIA AND THE CIS



Mr Avtandil Gorgiladze
Vice - President
JSC "Russian Railways"

Born in Georgia, USSR, in 1952.

Graduated from the Moscow State Institute for International Relations.

Worked at the Permanent Mission of the Russian Federation at the United Nations in New York. Later Mr. Gorgiladze was appointed Chairman of the Council of Ministers of the Adzharsky Autonomous Republic (Georgia). Then worked in business.

Since 2006 had been holding the post of the Head of the Department for Customs and Broker, JSC "Russian Railways".

In May, 2009 was appointed Vice-President of JSC "Russian Railways".

演講嘉賓

專題工作坊Ⅱ-俄羅斯和獨聯體國家的投資機遇



阿夫坦季爾・戈吉拉茲 俄羅斯鐵路股份有限公司副總裁

戈吉拉茲先生1952年生於蘇聯格魯吉亞,畢業於莫斯科國立國際關係學院,曾任職俄羅斯常駐聯合國代表團,繼而獲委任為格魯吉亞阿扎斯基自治共和國(Adzharsky Autonomous Republic)部長理事會主席,其後從商。

2006年起, 戈吉拉茲先生出任為俄羅斯鐵路股份有限公司關税及報關部門主管。 2009年5月, 獲委任為該公司副總裁。